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青岛盘古智能制造股份有限公司（股票代码：301456）创建于2012年，是一家集研发、生产、
销售为一体的股份制企业。公司致力于发展具有自主知识产权和核心竞争力的集中润滑系
统和液压系统技术，为国内外客户提供经济高效的整体解决方案。

盘古智能作为专业的集中润滑系统和液压系统研制企业，已申请多项国家发明专利，产品
广泛运用于风电设备、机车润滑、轨道润滑、工程机械、商用车辆、港口设备等领域。

公司已通过ISO9001、IATF 16949、IRIS （ISO/TS 22163）质量管理体系认证，产品通过
CE、ETL、PED等认证，获得CNAS L 16139实验室认可证书。

公司本着“精心研发、精益生产、精湛品质、精诚合作”的经营理念，凝聚一流的人才，成为客
户值得信赖的合作伙伴。

公司介绍

COMPANY INTRODUCTION
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The factory occupies an
area of approximately 16.5 acres

Phase 1 of the factory： 44000m2

Phase 2 of the factory： 40000 m2

亩

m2

m240000
二期建筑面积

44000
一期建筑面积

一期工厂鸟瞰图
Aerial view of phase 1 of the factory

二期工厂效果图
Rendering of phase 2 of the factory
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Qingdao Paguld Intelligent Manufacturing Co., Ltd was founded in 2012,  (stock code: 
301456) is a joint-stock enterprise integrating R&D, manufacturing and sales. Paguld is 
committed to developing centralized lubrication systems  and hydraulic system with 
independent intellectual property rights and core competitiveness, and provide 
competitive overall solutions for domestic and oversea customers.

As a professional enterprise, Paguld has obtained for a number of national invention 
patents. Our products are widely used in wind power equipment, wheel flange, 
railway, engineering machinery, commercial vehicle, large-scale machinery in mining, 
ports and other fields.

Paguld has passed ISO9001, IATF 16949, IRIS (ISO/TS 22163) quality management 
system certification and the certification of CE,ETL,PED etc for products and obtained 
CNAS L16139 laboratory accreditation certificate.

Upholding the business philosophy of "dedicated research & development, lean 
production, excellent quality and sincere cooperation", Paguld has brought in the 
first-class talents and become the customer's trustworthy partner.



集中润滑系统优点

■ 定时、定点、定量、定序加注润滑脂

■ 避免人工加脂遗漏润滑点

■ 润滑周期准确，定量给脂精确，节省油脂，减少对环境的污染

■ 系统压力高，用脂范围宽

■ 结构紧凑、性能优异、便于安装、易检查维修

■ 对设备零件的有效润滑，提高其使用寿命，降低了维修成本

■ 具有故障报警功能，对润滑系统进行全程监控

■ 节省油脂，保护环境

The advantages of centralized lubrication system

■ Grease or oil injection according to fixed time, position, quantity and sequence

■ Missing lubrication point through artificial injection can be avoided

■ Precise grease or oil injection schedule and quantity, reduced lubricant consumption and environment pollution

■ High-pressure system and grease or oil species with wide range

■ Compact structure, excellent performance, easy to install and easy to maintenance

■ Effective lubrication for equipment components, improved equipment service life, reduced cost of maintenance

■ Fault alarm function and full-time monitoring for lubrication system

■ Save lubricant and protect the environment

安全阀
Pressure relief valve

电动润滑泵
Electric lubrication pump

一级递进式分配器
Primary progressive distributor

次级递进式分配器
Secondary 

progressive 
distributor

单线注油器
Single-line injector

电动润滑泵
Electric lubrication pump

递进润滑系统
Progressive lubrication system

递进式润滑系统由电动润滑泵、递进式分配器、管路附件、控制部

分组成。分配器在泵压的作用下，将润滑剂以递进方式输送到各个

润滑点。系统注油量准确，可高压、定量、间隙式在较大的温差下工

作，且便于安装、调整和维护。

It is composed of electric lubrication pump, progressive 

distributor, pipeline accessories and control parts. The 

distributor delivers the lubricant to each lubrication point in 

a progressive way under the pump pressure. With an 

accurate amount of grease injection, the system can perform 

high- pressure, quantitative intermittent work under 

relatively large temperature difference. It is also convenient 

for installation, adjustment and maintenance.

单线润滑系统
Single-line lubrication system

Paguld单线集中润滑系统由电动润滑泵、控制系统、单线注油器、

管路附件等构成。

一条主管路，各注油器相对独立，局部润滑支路失效不影响其它支

路正常工作；易于安装和操作，可以方便地进行系统扩展。

It is composed of electric lubrication pump, control system, 

single-line injector, pipeline accessories, etc.

A main line, each injector is relatively independent, local 

lubrication branch failure does not affect the normal 

operation of other branches; easy to install and operate, can 

be convenient for system expansion.

集中润滑系统
Centralized Lubrication System
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电动润滑泵
Electric lubrication pump

齿面油脂喷射组件
Gear grease spray 
components

喷嘴 The nozzle 

齿面油脂喷射组件
Gear grease spray components

连接至废油收集盒
Connecting to the 
waste collection bottle

连接至轴承排油口的出口
Connecting to outlet of 
discharge port of the bearing

连接至单线系统主管路
Connecting to the 
single-line main pipeline

压力传感器
Pressure sensor

单线注油器
Single-line injector

电动润滑泵
Electric 
lubrication pump

吸脂器
Suction element

废油收集盒
Waste grease 
collection box/bottle 单线润滑系统同ESE-01吸脂器协同工作原理

Cooperative working principle of single-line system and ESE-01 suction
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Paguld齿面油脂喷射系统
Paguld gear grease spray system  

Paguld齿面油脂喷射系统由电动润滑泵、控制系统、齿面油脂喷射组件、管路附件等构成。齿面油脂喷射系统的核心在于独特的喷射单元设计。

通过内置的蓄能器实现主动喷射，相对于传统的喷射系统无需气源辅助，结构简单，安装调试更加便捷，易于维护。主要用于解决齿轮啮合定点磨

损严重问题。

Paguld gear grease spray system is composed of electric lubrication pump, control system, gear grease spray components, pipeline 

accessories, etc. Gear grease spray system is the unique spray unit design. Through the built-in accumulator to achieve active spray, 

compared with the traditional spray system without air source assistance, the advantage is simple structure, installation and debugging 

more convenient, maintain easily. It is mainly used to solve the problem of severe wear at the gear meshing point.

单线及废油脂辅助回收系统
Waste grease auxiliary recovery and single-line  system

齿面油脂喷射系统特点

Features of gear grease spray system

吸脂器
ESE-01吸脂器专门开发用于MW级风力发

电机组的轴承，同单线润滑系统配套，吸取

轴承内的废旧油脂。

Suction Element
ESE-01 suction element is specially 

developed and applied to the generator 

bearing of MW grade wind turbine. 

It absorbs the waste grease in the 

bearing, along with the single-line 

lubrication system.■ 润滑剂精准喷射

■ 少量的润滑剂消耗

■ 无过度润滑，无污染

■ 无需其他部件驱动

■ 齿轮啮合和停止时，亦可喷射润滑剂

■ 准确检测润滑剂的使用情况

■ Lubricant precision injection

■ Small amount of lubricant consumed

■ No excessive lubrication, no pollution

■ No other components are required to drive

■ Lubricants can also be sprayed when gears engage and stop

■ Accurately detect the use of lubricants

喷射部件示意图
Schematic diagram of spray components 
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电动润滑泵PG230系列
PG230 Series of Electric Lubrication Pump

电动润滑泵PG203系列
PG203 Series of Electric Lubrication Pump

PG203电动润滑泵是一台性能优良的中央自动集中润滑泵，最多可支持3个泵芯单元，

适用于递进式集中润滑系统中，适用于风电机组发电机集中润滑系统。

通用性强，结构小巧紧凑，工作性能优异，采用一体化泵座主壳，以其极高的经济性使

得PG203电动润滑泵得到广泛应用，同时可选配低油位报警、堵塞报警和控制单元，极

大扩展了PG203电动润滑泵的行业应用范围。

The PG203 electric lubrication pump is an automatic centralized lubrication 

pump with excellent performance that can support up to three pump elements. 

Suitable for centralized lubrication system of wind turbine generator.

It boasts strong versatility, a compact structure, and excellent working 

performance. The integrated pump base makes it highly economical and widely 

used. Besides, the system can be equipped with a low-level alarm, a blockage 

alarm, and a control unit, which greatly expands the industry application scope 

of the PG203 electric lubrication pump.

PG230电动润滑泵是一台性能优良的中央自动集中润滑泵，最多可支持4个泵芯单元，适用于

递进式集中润滑系统中，常用于风电机组变桨、主轴、偏航等部位的集中润滑系统。

主体采用高强度轻质金属，产品具有优良的环境适应能力，模块化设计，规格可以灵活选择，同

时可选配低油位报警、堵塞报警和控制单元，极大扩展了PG230电动润滑泵的行业应用范围。

The PG230 electric lubrication pump is an automatic centralized lubrication pump with 

excellent performance that can support up to 4 pump elements. It is suitable for 

progressive centralized lubrication systems and is commonly used in the centralized 

lubrication system of wind turbine Pitch , main bearing, yaw and other parts.

 Its pump base made of high-strength lightweight metal further improves the seismic 

performance,Products have excellent environmental adaptability, modular design, 

specifications can be flexibly selected. Besides, it can be equipped with a low-level 

alarm, a blockage alarm, and a control unit, which greatly expand the industry 

application scope of the PG230 electric lubrication pump.

技术参数 Technical Parameters

系统压力 System pressure

储油罐容积 Volume of reservoir

工作电压 Operating voltage

泵芯数量 Number of pump element

出油口螺纹 Grease outlet thread

工作温度 Operating temperature

防护等级 Protection class

使用润滑剂 Grease

35MPa

1L、2L、4L、8L

12VDC、24VDC、230VAC

1-3个    1-3 pieces

G1/4内螺纹    G1/4 inner thread

-40℃ ～ +80℃

IP65

NLGI 2#及其以下润滑剂    Up to NLGI 2#

K5

2.0

K6-2.5

2.5

K6

2.8

K7

4.0

K8

5.0

KR7

0.7-3

KR8

1.3-5

泵芯单元 mL/分钟

Pump element mL/minute

技术参数 Technical Parameters

系统压力 System pressure

储油罐容积 Volume of reservoir

工作电压 Operating voltage

泵芯数量 Number of pump element

出油口螺纹 Grease outlet thread

工作温度 Operating temperature

防护等级 Protection class

使用润滑剂 Grease

35MPa

4L、6L、8L、10L、12L、15L、20L、25L、30L、40L

12VDC、24VDC、230VAC

1-4个    1-4 pieces

G1/4内螺纹    G1/4 inner thread

-40℃ ～ +80℃

IP65

NLGI 2#及其以下润滑剂    Up to NLGI 2#

K5

2.0

K6-2.5

2.5

K6

2.8

K7

4.0

K8

5.0

KR7

0.7-3

KR8

1.3-5

泵芯单元 mL/分钟

Pump element mL/minute
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电动润滑泵PG231系列
PG231 Series of Electric Lubrication Pump

PG231电动润滑泵是一台性能优良的中央自动集中润滑泵，最多可支持4个泵芯单元，

适用于递进式集中润滑系统中，常用于风电机组变桨、主轴、偏航、发电机等部位的集

中润滑系统。

通用性强，工作性能稳定，泵座和壳体采用一体化设计，结构更加小巧紧凑，同时可选

配低油位报警、堵塞报警和控制单元，极大扩展了PG231电动润滑泵的行业应用范围。

The PG231 electric lubrication pump is an automatic centralized lubrication 

pump with excellent performance that can support up to 4 pump elements. It is 

suitable for progressive centralized lubrication systems and and is commonly 

used in the centralized lubrication system of wind turbine Pitch , main bearing, 

yaw,turbine and other parts.

It boasts strong versatility, a compact structure, and excellent working 

performance.The pump base and housing are integrated design, making the 

structure more compact and compact . Besides, it can be equipped with a 

low-level alarm, a blockage alarm, and a control unit, which greatly expand the 

industry application scope of the PG231 electric lubrication pump.

技术参数 Technical Parameters

系统压力 System pressure

储油罐容积 Volume of reservoir

工作电压 Operating voltage

泵芯数量 Number of pump element

出油口螺纹 Grease outlet thread

工作温度 Operating temperature

防护等级 Protection class

使用润滑剂 Grease

35MPa

1L、2L、4L、6L、8L、10L、12L、15L

12VDC、24VDC、230VAC

1-4个    1-4 pieces

G1/4内螺纹    G1/4 inner thread

-40℃ ～ +80℃

IP65

NLGI 2#及其以下润滑剂     Up to NLGI 2#

K5

2.0

K6-2.5

2.5

K6

2.8

K7

4.0

K8

5.0

KR7

0.7-3

KR8

1.3-5

泵芯单元 mL/分钟

Pump element mL/minute

电动润滑泵PG230-PLUS系列
PG230-PLUS Series of Electric Lubrication Pump

PG230-PLUS电动润滑泵是一台性能优良的中央自动集中润滑泵，最多可支持4个泵芯单元，

适用于单线式集中润滑系统中，适用于风电机组变桨、主轴、偏航等部位的集中润滑系统。

PG230-PLUS电动润滑泵采用分段式设计，采用高强度轻质合金加工，产品具有优良的环境适

应能力。泵芯单元通过泵座内部油路贯通，外部布置简洁美观，便于更换和维护。适配单线式润

滑系统具有极高的可靠性，对于要求高可靠性和难以维护的设备特别适用。

The PG230-PLUS electric lubrication pump is an automatic centralized lubrication pump 

with excellent performance that can support up to four pump elements. It is suitable for 

single-line centralized lubrication systems and is commonly used in the centralized 

lubrication system of wind turbine Pitch , main bearing, yaw and other parts.

PG230-PLUS electric lubrication pump adopts a segmented design and high-strength 

light alloy, which give the whole structure excellent working performance. The pump 

elements are connected with each other through an internal grease circuit in the pump 

base; the simple exterior layout makes it to be replaced and maintained. The outlet of 

the electric lubrication pump is provided with a pressure monitoring unit and a pressure 

relief unit for pressure control, ensuring the normal lubrication of the whole system.

技术参数 Technical Parameters

系统压力 System pressure

储油罐容积 Volume of reservoir

工作电压 Operating voltage

泵芯数量 Number of pump element

出油口螺纹 Grease outlet thread

工作温度 Operating temperature

防护等级 Protection class

使用润滑剂 Grease

35MPa

4L、6L、8L、10L、12L、15L、20L、25L、30L、40L

12VDC、24VDC、230VAC

3K7、3K8（常规配置）3K7、3K8（General configuration）

12mL/分钟、15mL/分钟    12mL/minute、15mL/minute

3-4个    3-4 pieces

G1/4内螺纹    G1/4 inner thread

-40℃ ～ +80℃

IP65

NLGI 2#及其以下润滑剂    Up to NLGI 2#

泵芯单元 Pump element
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电动润滑泵PG230M系列
PG230M Series of Electric Lubrication Pump

PG230M电动润滑泵是一台性能优良的中央自动集中润滑泵，最多可支持4个泵芯单

元，不仅适用于递进式集中润滑系统，通过模块更换也可以适用于单线式或双线式润

滑系统，常用于风电机组主轴、偏航等部位的集中润滑系统。

主体均采用金属材质，产品具有优良的环境适应能力，模块化设计，规格可以灵活选

择，同时可选配低油位报警、堵塞报警和控制单元，极大扩展了PG230M电动润滑泵的

行业应用范围。

The PG230M electric lubrication pump is an automatic centralized lubrication 

pump with excellent performance that can support up to 4 pump elements. It is 

suitable for progressive centralized lubrication systems and is commonly used in 

the centralized lubrication system of wind turbine Pitch , main bearing, yaw and 

other parts.

 Its pump base made of high-strength lightweight metal further improves the 

seismic performance,Products have excellent environmental adaptability, 

modular design, specifications can be flexibly selected. Besides, it can be 

equipped with a low-level alarm, a blockage alarm, and a control unit, which 

greatly expand the industry application scope of the PG230 electric lubrication 

pump.

技术参数 Technical Parameters

系统压力 System pressure

储油罐容积 Volume of reservoir

工作电压 Operating voltage

泵芯数量 Number of pump element

出油口螺纹 Grease outlet thread

工作温度 Operating temperature

防护等级 Protection class

使用润滑剂 Grease

35MPa

30L、40L、50L、80L、100L

24VDC、230VAC

1-4个    1-4 pieces

G1/4内螺纹    G1/4 inner thread

-40℃ ～ +80℃

IP65

NLGI 2#及其以下润滑剂    Up to NLGI 2#

K5

2.0

K6-2.5

2.5

K6

2.8

K7

4.0

泵芯单元 mL/分钟

Pump element mL/minute

电动润滑泵GLP系列
GLP Series of Electric Lubrication Pump

GLP系列润滑泵采用模块化设计方案，使其实用性非常广泛，不仅能够适用于递进式润滑系

统，而且通过相对简单的柱塞泵模块更换就可以适用于单线式或双线式润滑系统。

GLP 润滑泵主体采用全金属设计，传动轴上布置有螺旋输送机构，能够有效将高粘度油脂输送

至泵芯，专门为严苛工况开发。

GLP series of lubrication pump adopts modular design with high degree of 

generalization, it can not only be applied to progressive lubrication systems, but also 

can be applied to single-wire or double-wire lubrication systems through relatively 

replacement of simple piston pump module.

The main body of the GLP lubrication pump adopts an all-metal design, a screw 

conveyor mechanism is equipped on transmission shaft, can effectively transport high 

viscosity grease to the pump element. This product is specially designed for harsh 

operating conditions.

技术参数 Technical Parameters

系统压力 System pressure

储油罐容积 Volume of reservoir

工作电压 Operating voltage

泵芯单元 mL/分钟 Pump element mL/minute

泵芯数量 Number of pump element

出油口螺纹 Grease outlet thread

工作温度 Operating temperature

防护等级 Protection class

使用润滑剂 Grease

40MPa

15L、30L、60L、80L

400VAC/690VAC

K8:11.2mL/分钟    K8:11.2mL/minute

1-6个    1-6 pieces

G1/4内螺纹    G1/4 inner thread

-40℃ ～ +80℃

IP54

NLGI 2#及其以下润滑剂    Up to NLGI 2#
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电动润滑泵ELP2系列
ELP2 Series of Electric Lubrication Pump

ELP2电动润滑泵是一台性能优良的中央自动集中润滑泵，适用于单线式集中润滑系统，用于风电机组主轴部位的集中润滑系统。

ELP2电动润滑泵采用模块化设计，集成有电动泵、大容量储油罐、电气盒、单线注油器等部件，产品具有优良的环境适应能力。同时可选配

低油位报警、堵塞报警及控制单元，极大扩展ELP2电动润滑泵的行业应用范围。大容量、高稳定性的特点，使其特别适用于可靠性要求高和

难以维护的设备。

The ELP2 electric lubrication pump is an automatic centralized lubrication pump 

with excellent performance. It is suitable for single-line centralized lubrication 

systems and is commonly used in the centralized lubrication system of wind 

turbine main bearing.

ELP2 electric lubrication pump adopts modular design, integrated with electric 

pump, large capacity reservoir, electrical box, single line injector and other 

components, the product has excellent environmental adaptability.At the same 

time it can be equipped with low grease level alarm, blockage alarm and control 

unit, which greatly expands the industry application scope of ELP2 electric 

lubrication pump. The characteristics of large capacity and high stability make it 

especially suitable for equipment with high reliability requirements and difficult 

maintenance.

技术参数 Technical Parameters

系统压力 System pressure

储油罐容积 Volume of reservoir

工作电压 Operating voltage

注油器每口排量 Injector′s displacement of each outlet

工作温度 Operating temperature

防护等级 Protection class

使用润滑剂 Grease

35MPa

220L

24VDC

0.1-0.7cc/cycle(Customizable)

-40℃ ～ +80℃

IP65

NLG12#及其以下润滑剂    Up to NLGI2#

技术参数 Technical Parameters

系统压力 System pressure

适用油桶规格 Applicable drum specifications

工作电压 Operating voltage

电动泵排量 Electric pump displacement

工作温度 Operating temperature

防护等级 Protection class

使用润滑剂 Grease

35MPa

180Kg标准油桶    180Kg standard oil drum

24VDC

30 ～ 300cc/min

-40℃ ～ +80℃

IP65

NLG12#及其以下润滑剂    Up to NLGI2#

电动润滑泵EBP系列
EBP Series of Electric Lubrication Pump

EBP电动润滑泵是一台性能优良的中央自动集中润滑泵，适用于单线式集中润滑系统，用于风

电机组主轴部位的集中润滑系统。

EBP电动润滑泵采用模块化设计，集成有电动泵、电气盒、压油盘等部件，产品具有优良的环境

适应能力。同时可选配低油位报警、堵塞报警及控制单元，极大扩展EBP电动润滑泵的行业应

用范围。使用180Kg的标准油桶，大大降低了项目成本和现场补脂的操作便利性。

The EBP electric lubrication pump is an automatic centralized lubrication pump with 

excellent performance. It is suitable for single-line centralized lubrication systems and is 

commonly used in the centralized lubrication system of wind turbine main bearing.

EBP electric lubrication pump adopts modular design, integrated with electric pump, 

electrical box, follower plate and other components, the product has excellent 

environmental adaptability.At the same time it can be equipped with low grease level 

alarm, blockage alarm and control unit, which greatly expands the industry application 

scopeof EBP electric lubrication pump. The use of 180Kg standard grease drum greatly 

reduces the project cost and the operation convenience of on-site grease replenishment.
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电动多点泵MPG215系列
Electric Multi-point Pump MPG215 Series

MPG215 电动多点泵适用于多线式或者递进式集中润滑系统中。

该系列润滑泵最多可驱动 15 个泵芯进行泵送油脂，既可以直接向润滑点输送油脂，又

可以作为大型递进式集中润滑系统的泵站使用。同时采用高效率的蜗轮蜗杆减速器，

精巧的偏心驱动组件，优异的多量程驱动电机为润滑泵的可靠运行。

MPG215 electric multi-point pump is suitable for multi-line or progressive 

centralized lubrication system.

This series of lubrication pumps can drive up to 15 pump cores to pump grease.It 

can not only transports grease directly to the lubrication point, but also be used 

as a pumping station for large progressive centralized lubrication systems. At the 

same time, it adopts an efficient worm gear reducer, exquisite eccentric drive 

components, excellent multi-range drive motor for the reliable operation of the 

lubrication pump.

技术参数 Technical Parameters

系统压力 System pressure

储油罐容积 Volume of reservoir

工作电压 Operating voltage

减速比 Reduction ratio

泵芯单元 Pump element

泵芯数量 Number of pump element

泵芯出油口螺纹 Pump core outlet thread

工作温度 Operating temperature

防护等级 Protection class

使用润滑剂 Grease

35MPa

10L、30L、60L、100L

380-420VAC/50Hz     440-480VAC/60Hz

40:1/60:1/100:1     300:1/500:1

KR7：0.1-0.34cc/cycle       KR12：0.29-1cc/cycle

1-15个

G1/4内螺纹(Female)

-40℃ ～ +80℃

IP55

NLGI 2#及其以下润滑剂Up to NLGI2#

PG-SSV分配阀
PG-SSV Distributor

PG-SSV分配阀是一种单次供给定量油脂的柱塞式阀。该分配阀可

以通过堵住一个出口，将被堵出口的油脂供给到下一个出口，从而

使下个油口的油量翻倍，进而实现不同油脂需求量的目的。

PG-SSV分配阀最大的特点是各出口是递进关系，后一个出口必须

等到前一个出口出脂后才能出脂，根据这一特点可以通过增加目

视化装置或者电子监控装置判定分配阀工作状态。

分配阀出口数为6-24（均为偶数），可以使用最高NLGI 2#及其以下

的油脂，或黏度大于40cSt的油脂。

PG-SSV分配阀在设计时，避免采用易于损坏的非金属密封结构；

精巧的滑阀结构、耐高压的端面密封结构（金属接触密封），可以满

足高温、高寒等工况的应用需求。

The PG-SSV distributor is a piston valve that supplies a fixed quantity of grease each time. By blocking an outlet, it can be supplied 

to the following outlet, so that the next outlet grease quantity can be doubled and the different demands can be achieved.

A major feature of the PG-SSV distributor is each outlet is progressive, and the latter outlet must wait until the former outlet 

releases grease. Based on that, the working condition of the distributor can be checked by adding visualized monitors or electron-

ic monitors. Each distributor has 6-24 (all even numbers) outlets and is able to deliver grease up to NLGI 2# or grease with a 

viscosity greater than 40cSt. 

The PG-SSV distributor is made of non-fragile and non-metallic sealing materials. Its exquisite sliding valve and high pressure-re-

sistant end sealing structure (metal contact seal) make it able to withstand high temperature, high cold, and other harsh working 

conditions.

技术参数 Technical Parameters

出口数 Number of outlets

最大工作压力 Maximum working pressure

出口间最大压差 Maximum pressure difference between outlets

每出口排量 Displacement of each outlet

进口螺纹规格 Inlet thread

出口螺纹规格 Outlet thread

材料 Material

工作温度 Working temperature

6-24口    6-24 outlets

350bar

100bar

0.2cc

G1/8”内螺纹    G1/8” inner thread

M10x1（需配置出口单向阀） M10x1（Need to be equipped with an outlet one-way valve.）

碳钢，镀锌镍合金    Carbon steel, galvanized nickel alloy

-40℃ ～ +80℃
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PG-SSVL分配阀
PG-SSVL Distributor

PG-SSVL分配阀是一种递进式分配阀，后一个出口必须等到前一个出口出脂后才能

出脂，根据这一特点可以通过增加目视化装置或者电子监控装置判定分配阀工作状

态。PG-SSVL分配阀是为了适用复杂递进式润滑系统而设计，出入口空间更大，可以

灵活安装多种型号的管路；分配阀出口数为6-14（均为偶数），可以使用最高NLGI 2#

及其以下的油脂，或黏度大于40cSt的油脂。

PG-SSVL分配阀在设计时，避免采用易于损坏的非金属密封结构；精巧的滑阀结构、

耐高压的端面密封结构（金属接触密封），可以满足高温、高寒等工况的应用需求。

The PG-SSV distributor is a progressive distributor valve, the last outlet must wait until the previous outlet before the grease can 

be discharged. According to this feature, the working state of the distributing valve can be determined by adding a visual device or 

an electronic monitoring device. The PG-SSV distributor is designed for complex progressive lubrication systems with larger inlet 

and outlet space and flexible installation of multiple types of pipelines; Each distributor has 6-14 (all even numbers) outlets and is 

able to deliver grease up to NLGI 2# or grease with a viscosity greater than 40cSt.

The PG-SSVL distributor is made of non-fragile and non-metallic sealing materials. Its exquisite sliding valve and high 

pressure-resistant end sealing structure (metal contact seal) make it able to withstand high temperature, high cold, and other 

harsh working conditions.

技术参数 Technical Parameters

出口数 Number of outlets

最大工作压力 Maximum working pressure

出口间最大压差 Maximum pressure difference between outlets

每出口排量 Displacement of each outlet

进口螺纹规格 Inlet thread

出口螺纹规格 Outlet thread

材料 Material

工作温度 Working temperature

6-14口    6-14 outlets

350bar

100bar

0.2cc

G1/4”内螺纹    G1/4” inner thread

碳钢，镀锌镍合金    Carbon steel, galvanized nickel alloy

-40℃ ～ +80℃

技术参数 Technical Parameters

出口数 Number of outlets

最大工作压力 Maximum working pressure

出口间最大压差 Maximum pressure difference between outlets

每出口排量 Displacement of each outlet

进口螺纹规格 Inlet thread

出口螺纹规格 Outlet thread

材料 Material

工作温度 Working temperature

6-24口    6-24 outlets

350bar

100bar

0.025cc/0.045c/0.075cc/0.105cc

G1/8”内螺纹    G1/8” inner thread

碳钢，镀锌镍合金    Carbon steel, galvanized nickel alloy

-40℃ ～ +80℃

PGMD-1000分配阀
PGMD-1000 Distributor

PGMD-1000分配阀采用模块化设计，通用化程度高，易于安装和维护，并带

有循环指示器等特点。根据实际使用情况，一组分配器可选择不同组合的碟

片数量（中间块最少为2片，最多为11片；末端块为1片），可相应选择向最多

不超过24点的润滑点供油。

The PGMD-1000 distributor adopts a modular design with a high 

degree of generalization. It is easy to be installed and maintained; 

there is also a cycle indicator. Blocks can be combined based on the 

actual usage to form different distributors (the middle module needs 

at least 2 blocks and at most 11 pieces; the end module has one block). 

The PGMD-1000 distributor can deliver lubricant to up to 24 points. 

M10x1（需配置出口单向阀）

M10x1（Need to be equipped with an outlet one-way valve.）M10x1（需配置出口单向阀）
M10x1（Need to be equipped with an outlet one-way valve.）



PG-SL-P单线注油器
PG-SL-P Single-line Injector

盘古PG-SL-P分配阀是专为高压单线润滑系统设计的，采用有模块化设

计，结构紧凑，便于安装。

各出口出油量灵活可选，每组润滑点工作相互独立，个别注油点故障不会

影响其他注油点的正常工作，大大提高了系统的可靠性，延长了系统的维

护周期，对于要求高可靠性和难以维护的设备特别适用。

The Paguld PG-SL-P metering device is designed for use in high-pressure single-line lubrication systems ， Modular design, 

compact structure, easy to install.

Each oil output is flexible and optional, each group of lubrication points work independently of each other, and the failure of 

individual oil points will not affect the normal work of other oil points, greatly improving the reliability of the system, extending 

the maintenance cycle of the system, especially for equipment requiring high reliability and difficult to maintain.

TheTP-05/ TP-16 grease filling pump is driven by electric power. With the help of the DC brushless motor, it rotates to drive the 

plunger in the pump and transports the grease out with high pressure. It is characterized by high safety and reliability, large 

displacement, and simple operation; it can deliver grease up to NLGI 3#.

技术参数 Technical Parameters

出口数 Number of outlets

最大工作压力 Maximum working pressure

每出口排量 Displacement of each outlet

进口螺纹规格 Inlet thread

出口螺纹规格 Outlet thread

材料 Material

工作温度 Working temperature

2-14口    2-14 outlets

350bar

0.1-0.7cc/循环（可选）  0.1-0.7cc/ cycle (optional)

G 1/4 内螺纹    G 1/4  inner thread

M10*1内螺纹     M10*1  inner thread

碳钢，镀锌镍合金    Carbon steel, galvanized nickel alloy

-40℃ ～ +80℃

电动补脂工具
 Electric Grease Flling Tool

TP-05/TP-16电动加脂泵是以电源作为动力的加脂设备，借助直流无刷电机转动进而带动泵内柱塞运行，将润滑脂高压泵送出去。其特点

是安全可靠，泵送排量大，操作简单；可加注NLGI 3#及其以下油脂。

技术参数 Technical Parameters

工作电压 Operating voltage

电机功率 Motor power

适用油桶 Grease barrels

出脂口规格 Outlet of grease specification

工作温度 Working temperature

防护等级 Protection class

减速比 Reduction ratio

24VDC/220VAC

500W

5kg/15-20Kg标准油桶    5kg/15-20Kg standard barrel

G1/4 inner thread

-25℃ ～ +80℃

IP54

8:1/20:1

1.2L/分钟@泵芯x6    0.48L/分钟@泵芯x3

1.2L/minute@pump element *6    0.48L/minute@pump element *3
最大排量 Maximum displacement
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润滑齿轮
Lubricating Pinion

齿轮模块化设计，采用叠片式拼装结构，使得齿轮宽度灵活可选；齿轮通过

内部结构实现定方向出脂，通过合理安装就可以实现润滑齿轮持续针对与

之啮合面润滑，有效防止润滑脂的滴落，增加润滑效果。

Gear modular design, using laminated assembly structure, making 

the gear width flexible and optional; Gear through the internal 

structure to achieve the direction of grease, through reasonable 

installation can achieve continuous lubrication of the lubricating gear 

against the meshing surface, effectively prevent the grease dripping, 

increase the lubrication effect.

技术参数 Technical Parameters

齿轮模数 Module

齿轮宽度 Gear width

压力角 Pressure angle

变位系数 Modification coefficient

齿数 Number of teeth

齿顶高系数 Addendum coefficient

工作温度 Working temperature

12/14/16/18/20/22/24/25

40mm-240mm（20整数倍即可） 40mm-240mm（Integer multiple of 20）

20°

0

8

1

-40℃ ～ +80℃

集油瓶
Grease Collection Bottle

集油瓶主要用于轴承内废旧油脂的收集，根据安装接口和安装空间有多种类型和规格可选；活塞式集油瓶大大增加了废油脂集中收集的便

利性，避免环境污染。

The Grease Collection Bottle is mainly used for the collection of waste grease in the bearing, and there are many types and 

specifications to choose according to the installation interface and installation space; Piston type grease collecting bottle greatly 

increases the convenience of waste grease collection and avoids environmental pollution.

技术参数 Technical Parameters

螺纹规格 thread specification

集油瓶容积 volume

集油瓶材质 Material

气压平衡方式 Barometric balance

M10*1/M12*1.5/M14*1.5/M16*1.5/M18*1.5/M22

250mL/300mL/500mL900mL/1000mL

PE

活塞式、透气套    Piston、Vent valve
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技术参数 Technical Parameters

工作电压 Working voltage

工作温度 Working temperature

最大输出电流 Maximum output current

报警信号最大输出电流 Maximum output current of alarm signal

过载保护 Overload protection

防护等级 Protection class

通讯接口 Communication interface

10-30VDC

-15℃ ～ +50℃

7A

3A

具备过载保护  Available

IP54

RS232/RS485

PG-LC24智能控制器
PG-LC24 Intelligent Controller

PG-LC24智能控制器可以保证润滑系统能够得到有效控制，配有视觉和听

觉故障通知。该控制器配置数码管显示，可以目视化识别润滑系统运行状

态和设定参数，快速有效的解决润滑系统问题。

该控制器可广泛适用于递进式、单线式和双线式润滑系统中。

The PG-LC24 intelligent controller can guarantee that the lubrication 

system is effectively controlled and provided with visual and auditory 

failure notifications. It is equipped with a digital display, which can 

visually identify the operating status and be used to set parameters, 

so as to quickly and effectively solve problems.

This controller is suitable for progressive, single-line, and double-line 

lubrication systems. 

单密封类快插接头
Single Seal Type Quick Plug Fitting

双密封类快插接头
Double Seal Type Quick Plug Fitting

油管和尼龙管
Hose

钢丝防护套
Steel Wire Protective Sleeve

螺旋防护套
Screw Sleeve

波纹管
Corrugated Pipe

油管接头
Hose Fitting

卡套类接头
Fitting

管夹
Pipe Clamp

附件产品
Fitting and Accessories

回油装置
Grease Return Device

润滑泵芯
Pump Element

安全阀
Safety Valve

手动黄油枪
Manual Grease Guns

滤脂器
Grease Filter
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